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تـالار وحـدت نمـاد وحـدت هنرمنـدان

هوشمندانه است، مساله انتخابات اســت. وی افزود: امروز هم لحظه 
بسیار سرنوشت سازی برای این ملت است که بتوانند سرنوشت و آینده 
خود و خانواده هایشــان را تضمین کنند، مردم ما بسیار هوشمند و 

فهمیده هستند و خودشان می توانند بهترین تصمیم را بگیرند.

امید علیمردانی:
با دقت می توانیم انتخاب اصلح کنیم

امید علیمردانی بازیگر سینما و تلویزیون گفت: می دانم مشکلات 
وجود دارد، اما آینده کشور، فرزندانمان و کشاورزان هم مهم هستند و 
باید با انتخاب خوب، انتخابی که اصلح باشد سرنوشت خود را تضمین 

کنیم؛ درست دقت کنیم می توانیم انتخاب اصلح کنیم.

احمد معظمی:
با شناخت دست به انتخاب بزنیم

احمد معظمی کارگردان آثاری چون خانه امن و سرجوخه گفت: 
حضور در انتخابات وظیفه همه ماســت و لازم اســت با شناختی که 
نسبت به نامزدها داریم دست به انتخاب بزنیم. باید متناسب با تعریفی 
که داریم و کاری که لازم است تک تک مردم آن را انجام دهند دست به 
انتخابی درست بزنیم. وظیفه ماست که انجام دهیم. رای دادن خیلی 

مهم است و در سرنوشت ما تاثیرگذار است.

حبیب الله والی نژاد:
در خط اول هر چیزی که به مردم کمک کند هستیم

حبیب الله والی نژاد تهیه کننده سینما و تلویزیون هم پس از این که 
رای خود را در صندوق انداخت گفت: رای دادن یک تکلیف شرعی و 

ملی است و وظیفه  همه ما است که به تکلیفمان عمل کنیم.
وی گفت: همانگونه که در کارهای هنری و فرهنگی سعی می کنیم 

خط اول باشــیم در اینجا هم باید خط اول باشیم و به بهترین ها رای 
دهیم. برای تمام نماینده هایی که انتخاب می شوند آرزوی موفیقت 
دارم. والی نژاد اظهار داشت: امیدوارم بتوانم یک اثر فاخر سینمایی با 
موضوع انتخابات بسازم و حتما به فکر آن هستم. ساخت چنین آثاری 
مهم است و خیلی کمک می کند و ما در خط اول هر چیزی که به مردم 

کمک کند هستیم.

فرهاد قائمیان:
هر برگه رای  برای حفظ و امنیت مملکت است

فرهاد قائمیان بازیگرســینما نیز درباره انتخابات مجلس شورای 
اسلامی و مجلس خبرگان رهبری، اظهار داشت: هر برگه رای  که به 
صندوق ریخته می شود، برای حفظ و امنیت مملکت است مخصوصا 
رای اولی ها چون کشــور متعلق به آنهاست، کشور را باید دست نسل 
جوان بسپاریم. وی ادامه داد: امیدوارم نسل جدید مطالبه گری کند. 
وقتی که اینها رای می دهند رای شان و آرای کل مردم عزیز این کشور 

برای امنیت آن است و باید مطالبه کنند.
قائمیان گفت: هر نماینده ای که به مجلس می رود باید به رای مردم 
احترام بگذارد، امیدوارم مسیر درستی را بروند و اگر مواردی بود حتما 
مطالبه می کنند. باید به مطالبه مردم و نسل جوان احترام گذاشته شود 

کمک کنیم مملکت ساخته شود و آن را حفظ کنیم.

جعفر دهقان:
اجازه ندهیم دشمنان ما را دلسرد کنند

جعفر دهقان بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون گفت: قهر کردن 
با صندوق های رای هیچ مشکلی را حل نمی کند. ما فرزندان این کشور 
هستیم و نباید اجازه دهیم دشمنان ما را دلسرد کنند. انتخابات امری 
خیلی مهم و یکی از ارکان اصلی برای پیشرفت و اقتدار هر کشوری و 

بالا نگاه داشتن پرچم آن است. وی افزود: در تمام دنیا انتخابات برگزار 
می شود اما هر وقت ما می خواهیم انتخاباتی را برگزار کنیم رسانه های 
بیگانه برای رسیدن به انتخاباتی که دلخواهشان است شروع به دلسرد 
کردن مردم می کنند و مانع از مشارکت می شوند. دهقان گفت: ماندن 
در خانه و شرکت نکردن در انتخابات مشکلی را حل نمی کند. باید حضور 
داشت و پای صندوق های رای رفت و حرف خود را با انتخاب نماینده 
هایی که باید، زد. وی ادامه داد: ما در این کشور زندگی می کنیم. در این 
کشور متولد شده ایم و فرزند ایرانیم. بچه های ما هم فرزندان این کشور 
هستند و برای این که در آینده کشورمان که حرفی برای گفتن در دنیا 
داشته باشد باید مشارکت کنیم و لازم است حضور داشته باشیم. دهقان 
تاکید کرد: قهر کردن با صندوق های رای اصلا درست نیست. اگر به 
شرایط هم انتقادی وجود دارد، هر رای دلتان خواست بدهید، اما حضور 
داشته باشید. حضور ما نشان از این است که وقتی مشارکت می کنیم 
کسانی که دشمن ما هستند دلسرد می شوند و وقتی حضور و اجتماع 

پررنگ را می بینند می فهمند با چه کشوری طرف هستند.

حامد محضرنیا:
مردم وظیفه شان را انجام دادند 

حامد محضرنیا خواننده موسیقی پاپ گفت: امروز آمدم در انتخابات 
شــرکت کنم و تبلیغ نامزد اصلح را وظیفه خودم می دانم. مردم باید 
خودشان تشــخیص دهند. البته وظیفه ما هنرمندان است که نامزد 
اصلح را خوب معرفی کنیم تا با تشکیل مجلسی قوی باعث عمران و 

آبادانی شهر به شهر و روستا به روستا شوند.
محضرنیا ادامه داد: نماینده ها قبل از انتخابات به 200 نفر قول پست 
و مقام ندهند. این برای کشور سم اســت. باید سالم کار کنند. مردم 
وظیفه  شان را انجام دادند و آمدند، امیدوارم نماینده ای هم که روی 
صندلی مجلس می نشیند وظیفه اش را انجام دهد، برای خدا و در راه 
خدا و مردم کار کند و قدم بردارد. همه ما اینجا هستیم که پرچم ایران 

بالا برود و امیدوارم انتخابات خوب و پرشوری باشد.

احمد نجفی:
رای دادن یک فهم و ادراک است

احمد نجفی، هنرپیشه شناخته شده سینما و تلویزیون نیز ضمن 
حضور در تالار وحدت و انداختن رای خود در صندوق ها درباره شرایط 
فعلی کشور گفت: من به این شرایط اعتراض شدید دارم اما واقعیت 
اینجاست که ابتدا باید حقوق خودم را به خودم نشان دهم بعد اعتراضم 
را به شیوه های منطقی بیان کنم نه اینکه دائم این گوشه و آن گوشه 
اعتراض بی مورد کنم. نجفی درباره وظایف نمایندگانی که وارد مجلس 
دوازدهم می شوند نیز افزود: وظیفه نماینده ها که کاملا مشخص است 
ولی من می گویم که باید این نماینده ها به فکر رفع مشکلات داخلی 
کشور و حوزه های انتخابیه خود باشند نه اینکه به دنبال لابی کردن یا  

تامین امتیازی برای برخی گروه های خاص که این روند خطا است.
این هنرمند تاکید کرد: اگر نماینده ها به دنبال لابی گری یا دخالت 
در امور استانداری یا فرمانداری بروند و برای دستیابی به منافعی خاص 
گام بردارند اشتباهی فاحش است که می تواند در شرایط فعلی ضربه 
نگران کننده ای به کشور بزند، پس بهتر است نماینده ها تنها به فکر 
انجام وظایف قانونی خودشان باشــند و به فکر رفع مشکلات افرادی 
باشــند که به آنها رای داده اند. نجفی گفت: همه ما در ایران زندگی 
می کنیم و از برخی امکانات آن استفاده می کنیم و نقشی در این زمینه 
برعهده داریم پس لازم است در شرایط لازم سهم خودمان را هم انجام 
دهیم نه اینکه فقط از امکانات استفاده کنیم بدون اینکه به حقوق و 
تعهدات خودمان به کشور بی تفاوت باشیم. وی همچنین درباره ایفای 
نقش یک نماینده گفت: اگر من قصد داشته باشم نقش یک نماینده را 
بازی کنم قطعا یک نماینده انقلابی خواهم بود، نماینده ای که سیمای 
شهر را تغییر دهد و مشکلات معیشتی مردم را رفع کند. نجفی درپایان 
به افرادی که رای نداده اندگفت: رای دادن یک فهم و ادراک است که 
باید در افراد ایجاد شود و نباید گول افرادی که هزاران کیلومتر دورتر از 
ایران فارسی حرف می زنند را خورد، چون این افراد اصلا به فکر آینده 
مملکت نیســتند و تنها به دنبال ایجاد چالش هستند. محمدجواد 
طاهری مدیر مجموعه تئاتر شهر، مجتبی امینی دبیر جشنواره فیلم 
فجر، الیاس حضرتی مدیرمســئول روزنامه اعتمــاد، بهروز افخمی 
کارگردان سینما، به همراه سایر هنرمندانی که برای رای دادن به تالار 
وحدت آمده بودند، به همراه وزیر و معاونان وزیر فرهنگ به تماشای 
اجراهای زنده هنرمندان موسیقی کشورمان از جمله چنگیز حبیبیان، 
قاسم افشار، حامد محضرنیا و محمد حشمتی، امید جهان و همچنین 
قطعاتی از گروه موسیقی آوای حنانه نشستند. بیش از ۳۵0 خبرنگار 
و عوامل خبری از 160 رسانه و 20 کشور جهان، این دو انتخابات را از 

ایران گزارش کردند.
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